

GRIFFIN

Vinci Brands Designs

This document is strictly proprietary and confidential.

All rights reserved. Not to be reproduced or distributed.

© 2022 Vinci Brands LLC.

PT-18287

Griffin Leather Charging Mousepad

User Manual

DESIGNER: Troy Smits

SKU ID: GP-197-MNL

Artwork: Shown at 100%

File Type: Adobe Illustrator CC 2021

Designed For: NA

Product For: NA

Colorway: NA

Substrate: 0.5mm Bright White Paper Board

Finishing: NA

Color & Special Treatment

cmky

NOTES:

User Manual

Wireless Charger Mouse Pad

Please read the instructions before using the product

Indicator

Wireless Charger

USB-C Port

Mouse Pad

Parameter specification

Model 1	GP-197
Input Voltage	5V≐2.0A, 9V≐2.0A
Output Power	5W/7.5W/10W
Product Standard	Qi Standard
Charging Frequency	110-148 KHz
Transmission Distance	≤5mm
Efficiency	≥75%
Product size	L325mm*W221mm*H11mm

Indicating status and protection function

1. LED blue light: Standby
2. LED green light: Charging
3. Blue light flashing: Can indicate either the device is not in the correct position or there is a device not supported in the charging zone

Installation

Charging with your Wireless Mouse Pad
1. Plug the power adapter into the socket. (Adapter not included)
2. The USB-A end connects to the power adapter or other power source, the USB-C end connects to the wireless charging pad.
3. Blue light is wireless charging indicator power light.
4. Place wireless charging compatible device on the charging pad. The indicator light will change from blue to green to indicate charging. The light will turn blue if you remove the mobile phone, entering standby mode.

Important notes

1. For best results, please charge without case and use a wall adapter with at least 18W of power. (Not included)
2. Do not disassemble or use near fire or water; to avoid short circuiting.
3. Do not use wireless charger in extreme hot, humid, or corrosive environments to avoid circuit damage.
4. Do not place items with a magnetic strip or chip (ID card, bank cards, etc.) on wireless charging pad to avoid magnetic failure.
5. Please keep a distance of at least 20cm between implantable medical devices (pacemakers, implantable cochlear, etc.) and the wireless charger to avoid potential interference with the medical device.
6. Please supervise use around children. This product is not a toy.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

WARRANTY

Griffin Guaranteed for Life Warranty
Guaranteed for Life covers the reasonable lifespan of this product which is 5 years from date of purchase.
Please visit griffintechology.com/warranty for more info.

Packing List

Wireless Charging Mouse Pad
USB C to USB A cable
User Manual

Manuel de l'utilisateur

Tapis de souris avec chargeur sans fil

Veillez lire les instructions avant d'utiliser le produit

Indicateur

Chargeur sans fil

Port USB-C

Tapis de souris

Spécification des paramètres

Modèle 1	GP-197
Tension d'entrée	5V≐2.0A, 9V≐2.0A
Puissance de sortie	5W/7.5W/10W
Norme de produit	Norme Qi
Fréquence de charge	110-148 KHz
Distance de transmission	≤5mm
Effcacité	≥75%
Taille du produit	L325 mm*W221 mm*H11 mm

Fonction d'indication d'état et de protection

1. Lumière bleue LED : En veille
2. Lumière verte LED : En cours de chargement
3. Lumière bleue clignotante : peut indiquer que l'appareil n'est pas dans la bonne position ou qu'un appareil n'est pas pris en charge par la zone de charge.

Chargement avec votre tapis de souris sans fil

1. Branchez l'adaptateur électrique dans la prise. (Adaptateur non inclus)
2. L'extrémité USB-A se connecte à l'adaptateur électrique ou à une autre source d'alimentation, l'extrémité USB-C se connecte au socle de recharge sans fil.
3. La lumière bleue est le témoin de charge sans fil.
4. Placez l'appareil compatible avec la charge sans fil sur le socle de charge. Le témoin lumineux passe du bleu au vert pour indiquer la charge en cours. Le voyant devient bleu si vous retirez le téléphone mobile, entrant ainsi en mode veille.

Remarques importantes

1. Pour de meilleurs résultats, veuillez effectuer la charge sans boîtier et utiliser un adaptateur mural d'une puissance d'au moins 18 W. (Non inclus)
2. Ne pas démonter ou utiliser près du feu ou de l'eau ; pour éviter les courts-circuits.
3. N'utilisez pas le chargeur sans fil dans des environnements extrêmement chauds, humides ou corrosifs pour éviter d'endommager les circuits.
4. Ne placez pas d'articles dotés d'une bande ou d'une puce magnétique (carte d'identité, carte bancaire, etc.) sur le socle de chargement sans fil pour éviter toute défaillance magnétique.
5. Ne placez pas d'articles dotés d'une bande ou d'une puce magnétique (carte d'identité, carte bancaire, etc.) sur le socle de chargement sans fil pour éviter toute défaillance magnétique.
6. Veuillez surveiller l'utilisation en présence d'enfants. Ce produit n'est pas un jouet.

Cet appareil est conforme à la partie 15 des règles de la FCC. Le fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes :
(1) Cet appareil ne doit pas causer d'interférences nuisibles et
(2) cet appareil doit accepter toute interférence reçue, y compris les interférences pouvant entraîner un fonctionnement indésirable.

Garantie Griffin à vie

La garantie à vie couvre la durée de vie raisonnable de ce produit, soit 5 ans à compter de la date d'achat. Veuillez visiter le site griffintechology.com/warranty pour plus d'informations.

Liste de colisage

Tapis de souris à recharge sans fil
Câble USB C vers USB A
Manuel de l'utilisateur